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Rada starostov v Košiciach 

 

Zápisnica 

z 23. (mimoriadneho) rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 23. augusta 2024 

(volebné obdobie 2022-2026) 

 

Rokovanie viedla predsedníčka Rady starostov v Košiciach a starostka MČ Košice – Nad 

jazerom Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová. Rokovanie sa uskutočnilo prezenčnou formou 

v zasadačke mestskej rady v budove Magistrátu mesta Košice. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Úvod rokovania 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dámy a páni, milí kolegovia, kolegyne srdečne Vás vítam  

na 23. (mimoriadnom) rokovaní Rady starostov. Z celkového počtu 22 je prítomných  

13 starostov MČ, takže konštatujem, že sme uznášaniaschopní. Vítam medzi nami  

p. riaditeľa Čopa, splnomocnenca pre mesto a MČ p. Kasterka. Z dnešného rokovania sa 

ospravedlnili p. starosta Tomko, p. starostka Súkeníková a p. starosta Kavuľa.  

- - - 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Michal Krcho a Ing. František Ténai, MBA 

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Program dnešného rokovania vám bol zaslaný 

elektronicky. Má ešte niekto nejaké doplnky k tomuto programu? Ak nie, budeme 

hlasovať o programe, ako celku. Takže prosím hlasujme, že sa dnes budeme riadiť týmto 

programom.  

 

Hlasovanie č. 1 -  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že program dnešného rokovania bol 

schválený.  

- - - 

 

Bod č. 1 

Materiály prerokované na Mestskej rade v Košiciach dňa 23.08.2024, zaradené  

na najbližšie zasadnutie MZ  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pred chvíľou zasadala MR, ktorá odporúčala prerokovať 

a schváliť podľa predloženého návrhu všetky materiály, o ktorých dnes budeme rokovať.  

Pri dotácia pre kultúru znelo uznesenie, že len prerokovať. Materiály o športových dotáciách 

a výpožičkách prešli cez športovú komisiu, kde tiež boli schválené. Ja by som chcela 

navrhnúť, aby sme otvorili spoločnú rozpravu k bodom č. 1 až 10 a následne o bodoch č. 11, 

12, 13 a 14 by sme rokovali samostatne. Takže prosím, hlasujme o tomto návrhu. 

 

Hlasovanie č. 2 -  za: 14, proti: 0, zdržalo sa: 0 
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p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Návrh bol prijatý. Takže začneme rokovať o bodoch  

č. 1 až 10.  

 

1.  Návrh na bezodplatnú výpožičku nafukovacej haly a atletického areálu v objekte ZŠ Nám. 

Novomeského 2 v Košiciach pre nájomcu Atletika Košice o.z., Dúhová 26, 040 01, Košice, 

2. Návrh na bezodplatnú výpožičku telocvične pri ZŠ s MŠ Želiarska 4 v Košiciach pre FK 

Florko o.z., 

3. Návrh na bezodplatnú výpožičku telocvične pri ZŠ s MŠ Želiarska 4 v Košiciach  

pre YOUNG ANGELS ACADEMY, o.z. Košice, 

4. Návrh na bezodplatnú výpožičku telocvične pri ZŠ Bernolákova 16 v Košiciach pre ZŠ 

Bernolákova 16, Košice, 

5. Návrh na bezodplatnú výpožičku nafukovacej haly a atletického areálu pri ZŠ Nám. L. 

Novomeského 2 v Košiciach pre nájomcu ZŠ Nám. L. Novomeského 2, Košice, 

6. Návrh na bezodplatnú výpožičku telocvične pri ZŠ s MŠ Želiarska 4 v Košiciach pre ZŠ  

s MŠ Želiarska 4, Košice, 

7. Návrh na bezodplatnú výpožičku športového areálu pri ZŠ Starozagorská 8 v Košiciach 

pre ZŠ Starozagorská 8, Košice, 

8. Výpožička telocvične v objekte ZŠ Starozagorská 8 v Košiciach pre YOUNG ANGELS 

ACADEMY, o.z., 

9. Výpožička dvoch telocviční s príslušenstvom v objekte bývalej ZŠ Juhoslovanská 2 Košice 

pre Mestský klub vzpierania a silových športov Košice 

10. Výpožička pozemkov v areáli bývalej ZŠ Galaktická 9 v Košiciach pre MILEN, s.r.o. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: V týchto bodoch sa jedná o návrhy na bezplatne výpožičky. 

Povaha týchto bodov je obdobná, tieto materiály boli prerokované aj v športovej komisii 

a aj na MR. Jedná sa o formu výpožička a nakladania s majetkom mesta Košice, ktorý 

umožňuje Štatút mesta Košice. Táto výpožička je na 1 rok, pretože aj oddelenie športu aj 

majetkový referát hľadalo riešenie zosúladenia určitého právneho stavu. Keďže vieme, že 

do platnosti nám vstúpila zmena zákona o majetku obcí a bolo potrebné, aby aj mesto 

Košice si implementovalo osobitný zreteľ do štatútu. Aktuálne sa našlo riešenie vo forme 

výpožičky, aby športové organizácie a kluby mohli na obdobie jedného roka na týchto 

športoviskách športovať. Sú to deti, mládežníci, športovci nášho mesta Možno tu bola 

predtým nejaká kritika, že kritizoval, že je to bezodplatne alebo že zoderú palubovku.  

Ja som povedala, že čím viac našich detí a mládeže zoderú paluboviek v našom meste, 

pretože aj zákon o obecnom zriadení jasne hovorí, že máme sa starať o všestranný rozvoj 

obyvateľov mesta Košice. Tými obyvateľmi sú aj naše deti, mládežníci a vyrastá nám nová 

generácia, ktorá nás raz na týchto stoličkách vymení a základ je, aby tí ľudia boli zdraví. 

A forma podpory športu mesta Košice je aj touto formou. Vieme, ako sme sa borili 

s finančnými prostriedkami rozpočtu, hádali sme sa, nevedeli sme do júna schváliť 

rozpočet. Vieme, že aj tie dotácie, ktoré sme dali týmto subjektom a ktoré budeme 

schvaľovať, tá výška ide na úrovni 50 % a zásadne odmietam počúvať, že máme vyberať 

komerčné nájomné od športových klubov alebo organizácii, pretože ak ten klub má 

mesačné výdavky 5-6 tis. a my mu z tých výdavkov urobíme 10 tis., tak čo potom? Aj my, 

ako poslanci mesta a starostovia máme hľadať z hľadiska budúcnosti také riešenia, aby to 

bolo deklarované niekde, že z bežných príjmov do športu z hľadiska budúcnosti nalejeme 

viac peňazí, ale nerobme to, aby sme sa museli hanbiť pred obyvateľmi mesta. Čiže týchto 

10 bodov je forma podpory pre športové organizácie a hľadania riešenia legislatívne 

správneho. Štatút mesta Košice umožňuje takúto formu aj to práve to alternatívne riešenie, 

pretože tieto kluby a združenia by potrebovali osobitný zreteľ a určite budeme svedkami, 

že ako bude nasledujúci rok prebiehať, tak možno v každom zastupiteľstve už budú 
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prerokované osobitné zretele. Zákonodarca tam dal 1 podmienku a je to znalecký posudok 

na všeobecnú hodnotu prenájmu. A toto dnes mnohí znalci sa odmietajú pod niečo také sa 

podpísať. Jednak nemajú s tým skúsenosti, nevedia to urobiť, nevedia nájsť znalcov. Takže 

toto je len dočasné riešenie. Ak ste si prečítali materiál, tak niektorí žiadajú 15 hod., niektorí 

20 hod. na tej týždennej báze. Sú to známe kluby, organizácie, ktoré nevznikli z večera  

do rána a my, ako starostovia, mestskí poslanci MČ by sme mali robiť všetko pre to, by 

sme tým ľuďom podali ruku, aby sme poďakovali za to, čo robia v takých ťažkých 

podmienkach. Na MR padlo, že niekto nebol uspokojený, nie je to pravda. Bol tam vedúci 

oddelenia športu a povedal, že každý subjekt, ktorý si na mesto podá žiadosť, referát športu 

robí všetko pre to, aby mu vyhoveli, aby mu našli tie hodiny. Toľko z mojej strany, aby ste 

vedeli, o akú povahu materiálov sa jedná, na aké obdobie. V tejto chvíli sa hlási pán starosta 

Miloš Ihnát a potom Damián Exner. 

 

p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Faktická poznámka. Ďakujem pekne. 

Kolegyne, kolegovia aj na MR sme to rozoberali, ja si myslím, že jednou vetou treba 

povedať – úplná podpora týmto bodom. Sami vidíme ako Slovensko dopadlo na olympiáde 

v Paríži, takže plná podpora. Šport, mládež, keď nebudú mať vytvorené podmienky, tak to 

je o ničom a jednoducho treba si naozaj povedať, tie kluby potrebujú zaplatiť tú réžiu, 

trénerov atď. Takže my, ako verejná spáva sme tu od toho, aby sme im nejakým spôsobom 

prispeli a pomohli. To je všetko, ďakujem. 

 

p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík: Faktická poznámka. Ja iba taký malý detail, keďže 

v tejto oblasti roky pôsobím. Mali by sme brať do úvahy to, či subjekt, ktorý žiada bol 

založený za účelom podnikania alebo nie. Ak bol založený za účelom podnikania, tzn. s.r.o. 

a iné formy, ktoré majú zaručiť zakladateľovi zisk, tam by sa to malo zvážiť, či dotáciu 

dostane. To je len taká moja poznámka zo skúsenosti z práce z minulosti. Samozrejme plná 

podpora tomu, že budeme podporovať šport, deti a mládež. Ďakujem. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, nech sa páči, pán starosta Krcho. 

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Ďakujem pekne. K tomuto spôsobu, áno, 

umožňuje to Štatút mesta Košice. Tam sú určité podmienky, zostatkové ceny, resp. ten 

znalecký posudok. Štatút tiež hovorí, že by to nemala byť vyššie suma ako 3,5 tis. EUR, 

ale sú tam ďalšie možnosti a keď súhlasí MZ. Určite treba šport podporovať, len mi skôr 

pripadá tých 10 subjektov ako diskriminačné. Pretože v Košiciach máme X športových 

klubov a teraz sa bavíme o nejakých 5-6. Niektoré sa tam opakujú a oni budú mať tú 

výpožičku, aby tie plochy a telocvične mohli využívať bezodplatne. Ako sa k tomu majú 

potom postaviť ostatné športové kluby, ktoré musia platiť a nemajú túto možnosť?  

Takže tam je otázka, že ako to bude do budúcnosti riešené, aj keď to je na rok. Takže vidím 

tu takú disproporciu, že čo ostatné športové kluby, ako sa zachovajú? A tak isto budeme 

hovoriť o dotáciách pre jednotlivé kluby. Da sa povedať, že z väčšej miery tie, ktoré 

žiadajú o túto výpožičku, dostávajú najväčšie dotácie od mesta Košice, aj keď je to len  

50 % a tie ostatné kluby majú smiešne dotácie v stovkách EUR, poprípade len v drobných 

tisíckach EUR. Tak, tu je na zváženie nejakej solidárnosti a férovosti voči ostatným 

klubom, ktoré majú tú možnosť a mohli mať možnosť využívať takýto spôsob fungovania 

v halách a telocvičniach. Neviem, mňa by možno zajímalo, o koľko tieto kluby ušetria 

a o tú danú sumu im ponížiť dotáciu a tú dotáciu navýšiť tým ostatným školským klubom, 

ktoré tú šancu nemajú. Toto by som si vedel predstaviť. Ja to podporujem, len chýba mi 

v tom trošku nejaká vízia ako ďalej, aby potom nevznikli otázky typu „A my sme horší ak 

YOUNG ANGELS, Florko a pod.? Za mňa zatiaľ toľko, ďakujem. 
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p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne. Hlási sa pán riaditeľ, aby vysvetlil, aký je 

systém rozdeľovania tých dotačných programov. Nech sa páči, máte slovo. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem veľmi pekne. Ja by som chcel hneď zastaviť tú diskusiu, že 

niekto dostane niečo zadarmo. Nie je to zadarmo. Je to síce výpožička toho športového 

zariadenia, neplatia za nájom, ale plne hradia všetky prevádzkové náklady, ktoré sú s tým 

spojené. Zároveň výpožička rieši zabezpečenie tréningového procesu na dobu určitú,  

na 1 rok. Môžete vidieť, že naše športoviská sú využívané. V minulosti bol využívaný alebo 

sú využívané práve inštitútom osobitného zreteľa, ktorý bol dávaný na dobu neurčitú. Preto 

sa v tomto okamihu nezaoberáme inými klubmi, lebo vlastne oni majú osobitný zreteľ, kde 

sme im schválili za 1 EUR-o a samozrejme platia prevádzkové náklady, ale majú na dobu 

neurčitú, takže nepotrebujú si pred začiatkom školského roka predlžovať tento osobitný 

zreteľ. My tu riešime práve využitie alebo prenájom nových športových zariadení ktoré, 

mesto v poslednom období zrekonštruovalo a prevzalo pod správu referátu športu  

a pri tejto príležitosti riešime 2 základné veci. Prvá vec je, aby sme tým školám, ktoré tam 

realizujú výchovnovzdelávací proces v dopoludňajších hodinách a krúžkovú činnosť do tej 

14:00-15:00 hod., týmto školám to dávame formou výpožičky, lebo takto by museli platiť 

nám nájom. Lebo už to nie je školský majetok, ale je to majetok mesta a zároveň klubom, 

ktoré tam budú pôsobiť v tých popoludňajších hodinách riešime prenájom týchto priestorov 

na tréningový proces formou výpožičky. Za normálnych okolností by to išlo formou 

osobitného zreteľa, bohužiaľ, zmenila sa legislatíva a narazili sme práve na ten problém, 

že znalci nevedia spraviť ten znalecký posudok, ktorý je nevyhnutnou súčasťou 

schvaľovania osobitného zreteľa. Takže našli sme toto riešenie. Takže nie je tu otázka, že 

sme niekoho zvýhodnili. Nezvýhodnili. Zároveň musím povedať, že aj toto čo máme tu 

predložené je po dohode s klubmi, kde sme sa s nimi dohodli a našli režim tak, aby mohli 

plnohodnotne využívať tréningové hodiny, ktoré tam máme. Tu to síce žiada florbalový 

klub Florko, ale ono to súvisí s tým, že pre florbal je schválená akadémia, v ktorej pôsobia 

deti alebo mládežníci z viacerých klubov a práve toto je vlastne prepojenie školy, akadémie 

a dohody florbalových klubov, že Florko bude žiadať ako žiadateľ práve pre tento 

tréningový proces. Takže ten prenájom priestorov je po dohode s klubmi, so školami tak, 

aby sme v maximálnej možnej miere využili ten tréningový čas, ktorý je v popoludňajších 

hodinách a samozrejme po tomto tréningovom procese ešte referát školstva alebo referát 

športu plánuje tieto priestory využívať na komerčný prenájom. A čo sa týka toho,  

že odpočítať to tým klubom následne z dotačnej schémy, to by nebolo fér, pretože si 

myslím, že sme za posledné roky nastavili tú dotačnú schému veľmi transparentne,  

čo posledný rok a tento rok ešte potvrdila tá aplikáciu, cez ktorú nahrávajú kluby.  

V minulosti tu boli otázky mŕtvych duší alebo detí, ktoré sa nahlasovali, neboli 

registrované. Myslím si, že za posledné roky sme jasne nastavili tie pravidlá, kde presne 

musia kluby preukázať, že sú to registrované deti, ktoré majú registrácie na zväzoch. Čiže 

tu je tá dotačná schéma vyslovene postavená na tom, koľko detí v tom klube športuje 

a zároveň sú tam body, ktoré hovoria o tom, koľko majú reprezentantov, úspechov  

na celoslovenských súťažiach, kde sú presne dané kritéria. Samozrejme klub, ktorý  

má 300 detí a klub, ktorý má 10 detí, tam sa to bude odvíjať od toho, ale každý klub  

má možnosť práve cez tú úspešnosť získať bonifikáciu. Samozrejme, každý by chcel dať 

do tej dotačnej schémy čo najviac peňazí. Na tom sa asi všetci zhodneme.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ja by som chcela ešte pána riaditeľa doplniť. V rámci tých 

dotačných schém mesto má program individuálne športy, tam rozdeľujeme 125 tis. Potom 

sú tam kolektívne športy, to je 115 tis., pretože sme sa bavili, že sme schválili  

len 50 % oproti minulému roku a podpora mládežníckeho futbalu v sume 120 tis.,  
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čiže 50 % z minulého roka. A ten objem peňazí koľko tam je, vždy závisí od finančných 

možností mesta a od toho, čo v MZ schválime. Čiže ak my naalokujeme vyššie finančné 

prostriedky napr. na individuálne športy, kde máme naozaj tých subjektov veľa, tak tam 

môžeme rozdeliť aj 500 tis. Nech a páči, pán starosta Krcho.  

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Faktická poznámka. Ďakujem pekne.  

Ono preto som to možno laicky a jednoducho povedal, lebo to sú otázky, ktoré môžu byť 

nastolené a preto očakávam v rámci diskusie, že to bude vysvetlené, aby to bolo aj 

povedané nahlas. Takže netreba to brať z mojej strany, ako nejakú výtku alebo nepodporu. 

Ale bolo to zo strany pána riaditeľa vysvetlené. Ja to tak isto plne podporujem, rozumiem 

tomu, avšak jedná vec, ktorá v dôvodovej správe je a vyrušuje má ta veta, že táto forma je 

ekonomicky nevýhodná. Každopádne ja to podporím, ale je tam stále to ale, čo sa týka toho 

financovania a aký to bude mať dopad pred mesto Košice a na jeho fungovanie. Ďakujem. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem veľmi pekne. Hlási sa do rozpravy pán starosta 

Vrchota, nech sa páči. 

 

p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Ďakujem veľmi pekne, pekný deň všetkým prajem. 

Ja som z tohto celkom prekvapený, že ako rýchlo sa dá nájsť riešenie nevyhovujúcej 

situácie alebo tej situácie, keď nevieme urobiť znalecký posudok, resp. nevieme to dať  

pod osobitný zreteľ. Už to bude takmer rok, ak nie viacej, čo sa snažím získať do nájmu 

pre MČ Košice – Západ pozemok od mesta na vybudovanie detského ihriska. Je to tiež 

individuálna športová aktivita alebo pohybová aktivita. Nakoniec sa rieši nájom, dodali 

sme znalecký posudok. Myslím, že sme splnili všetky podmienky, ktoré sú k tomu potrebné 

a aj napriek tomu, že tento materiál prešiel aj MR, napriek tomu, že na chvíľu  

bol zverejnený aj osobitný zreteľ, doteraz to nebolo zaradené na rokovanie MZ a ani v tejto 

várke materiálov to nie je zaradené. Za to výpožičky tu idú aj pre eseročky úplne 

expresným spôsobom. Takže ja by som poprosil zamyslieť sa nad tým.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Takže vy ste predkladali materiál MČ? Ihrisko? 

 

 p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Nie. Vybudovanie detského ihriska, ktoré mesto 

nebude stáť ani euro, pretože MČ na to vyčlenila finančné prostriedky a už to máme 

druhým rokom v rozpočte. Jedine, čo potrebujeme je ískať majetko-právny vzťah 

k pozemku a v tomto prípade sa jedná o nájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

za 1 EUR-o. Splnili sme si aj povinnosť a dali si vypracovať znalecký posudok, napriek 

tomu ešte sa ani nerokuje o tom, resp. nie je to zaradené do programu rokovania MZ,  

čo sa týka schválenia takéhoto bodu a nájmu. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre, toto bude skôr, že mesto preverí skutočnosti, ktoré 

hovoríš. Ja sa k tomu neviem vyjadriť, kde ten materiál aktuálne leží. My sme to na MČ 

v minulosti tiež robili cez osobitný a keďže to tak strašne dlho trvalo, tak my sme zvolili 

to, že všetky tie naše detské ihriská, ktoré sa potom začali rekonštruovať sme dali dotáciu 

pre Správu mestskej zelene a ona vlastne urobila presne takúto rekonštrukciu akú sme si 

my predstavovali. Čiže sadli sme si, našli sme ten spôsob, lebo aj tak sa potom o to detské 

ihrisko starali. Takže takto sme našli ten dotačný proces, ale myslím si, že toto by sa dalo 

vyriešiť do septembrového zastupiteľstve. Nech sa páči, pán starosta Vrchota.  

 

p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Viem, že je takáto možnosť a viem, že sa častokrát 

rieši týmto spôsobom, že sa dá dotácia Správe mestskej zelene, ale máme polroka žiadosť 
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a dopytujeme Správu mestskej zelene, aby za dotáciu a financie MČ urobila mlatové 

chodníky, ale tvrdia mi, že stále nemajú kapacity. Tak keď nemajú kapacity na mlatové 

chodníky, ako budú mať na detské ihrisko.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: No podstatné je, že Správa mestskej zelene fyzicky 

nepostaví to ihrisko. Ona musí urobiť to isté, čo ty urobíš. Čiže musí vyobstarať subjekt, 

zhotoviteľa diela. Čiže oni sú v podstate ten sprostredkovateľ, ale chápem, že keď o robíš 

cez osobitný zreteľ, čo sme robili aj my, je lepší dosah aj na tie práce aj na flexibilitu 

v rámci procesov. Takže toľko. Viackrát sa tu spomína eseročka, ktorá je tam zaradená.  

Je to eseročka alebo spoločnosť, ktorá vybudovala športový areál Galaktik bez príspevku 

mesta v roku 2009. Je to spoločnosť môjho nebohého manžela a všetky aktivity po ňom 

prevzal môj vtedy 21 ročný syn. To športovisko postavil, vybudoval, syn sa o to stará, 

prevádzkuje futbalový športový klub Galaktik, stará sa o mini ligu v Košiciach a ten areál 

musí mať právny vzťah, aby to pokračovalo ďalej. Čiže len toľko som chcela uviesť, čiže 

som v konflikte záujmu v bode č. 10, ale hlasovať budem. Nikto ďalší sa do rozpravy 

nehlási, takže uzatváram rozpravu k týmto bodom č. 1 až 10 a dávam hlasovať o návrhu na 

uznesenie: Rada starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu materiály pod bodmi  

č. 1 až 10 prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. Prosím, hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 3 -  za: 15, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Pokračujeme 

ďalším bodom: 

 

11. Návrh na prerozdelenie dotácií na šport v roku 2024. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Čiže ako som spomínala máme 3 kategórie: Individuálne 

športy, kolektívne športy a podpora mládežníckeho futbalu. V tabuľkách je presne 

rozpísané koľko jednotlivé aktivity,, koľko jednotlivé občianske združenia, neziskové 

organizácie, športové kluby dostanú finančné príspevky, v akých výškach. Systém je 

elektronický, je to vyhodnocované a vlastne kto by chcel z hľadiska budúcnosti vidieť, 

aký je to materiál, ako sa na ňom pracuje, aké sú tie hodnotiace kritériá na požiadavku 

trénerov, kvalifikácii, ako tie kluby dokladajú myslím si, že má otvorené dvere  

na oddelení športu, keď si dohodne termín. Takže otváram rozpravu, ak sa nikto nehlási, 

tak uzatváram rozpravu a dávam hlasovať o návrhu na uznesenie: Rada starostov 

odporúča mestskému zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. Prosím, hlasujme. 

 

 Hlasovanie č. 4 -  za: 15, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Pokračujeme 

ďalším bodom:  

 

12. Poskytnutie dotácie podľa VZN č. 190 OZ  Malá farma Košice, OZ Únia vzájomnej 

pomoci ľudí a psov a OZ Srdce pre mačky. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Čiže rozdeľuje sa tu dotácia pre OZ Malá farma  

Košice 13 300 EUR, Únia vzájomnej pomoci ľudí a psov 19 200 EUR a Srdce pre mačky  

vo výške 17 500 EUR. Sú to občianske združenia, ktoré sa starajú, čiže nielen  
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na športovcom nám záleží v meste Košice, ale aj na zvieratách a zabezpečujú ten servis 

v rámci nakladania s týmito zvieratkami. Pán riaditeľ sa hlási, takže nech sa páči.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Len doplňujúca informácia k tým sumám. Je to dohoda týchto 

občianskych združení, kto akú sumu dostane. Nerozhodovalo o tom mesto, združenia  

sa dohodli a je to na základe tých projektov, ktoré predložili. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Nech sa páči, pán starosta Ihnát. 

 

p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Faktická poznámka. Ďakujem veľmi pekne. 

Kolegyne, kolegovia ja som na MR v tomto bode nejak nevystupoval, ale teraz vystúpim. 

Chcem povedať, že ja to samozrejme podporím, len keď máme problém so psom nejakým 

na MČ a ten občan sa na starostu obráti a ten starosta toho psa nevie umiestniť  

napr. v Haniske ani nikde inde. Nikto nám ho nechce zobrať, pretože je to tam tak 

presýtené, že jednoducho nám toho psíka nikto nevezme. Takže s tým by tiež trebalo 

niečo robiť, že ako ďalej aj s tou Haniskou atď., aby sme to napr. rozšírili. Alebo ako 

ďalej? Lebo starostovia s tým nevieme pohnúť. Ani MsP ho nevie zobrať a umiestniť  

a ja starosta lietam hore-dole a neviem ho umiestniť. Ďakujem pekne. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem. Ešte pán riaditeľ, nech sa páči. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Môžem k tomu povedať, že mesto v maximálnej možnej miere 

podporuje tieto útulky. Treba si ale uvedomiť, že aj pri tomto bode trpíme za to, kam sme 

sa tou investíciou dostali. To znamená, že z okolitých obcí a miest nosia psi na územie 

mesta resp. pred útulok, tam ich vypustia alebo ich nechajú tam v krabici, priviažu. Práve 

tým, že my máme, ako mesto spravenú karanténnu stanicu a o to viacej ľudí ich nosí. MsP 

je na to vycvičená, je schopná odchytiť psa. Častokrát ho vedia načítať cez čip a vrátiť, 

ak má čip samozrejme. V opačnom prípade to vždy konzultujú s občianskymi 

združeniami a hľadajú riešenie, kde vieme toho psíka umiestniť. Sú situácie, že ho naozaj 

nevieme umiestniť, ale keby sme aj zdvojnásobili kapacitu našej karanténnej stanice,  

ja vám garantujem, že by sme tento problém riešili v tom okamihu, že by bola preplnená. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne z vaše príspevky. Uzatváram rozpravu  

a dávam hlasovať o návrhu na uznesenie: Rada starostov odporúča mestskému 

zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

Prosím, hlasujme. 

 

 Hlasovanie č. 5 -  za: 15, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Sme v ďalšom 

bode, ktorým je: 

 

13. Informácia o príprave a podaní  Žiadostí o NFP pre projektové zámery v rámci výzvy 

Personalizácia služieb verejnej správy a podpora omnikanálového modelu komunikácie, 

kód výzvy: PSK-MIRRI-620-2024-DV-EFRR. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Pán riaditeľ, keby ste nám v stručnosti vedeli vysvetliť, 

o aký projektový zámer sa jedná, v akej výške. Nech sa páči. 
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p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem veľmi pekne. Jedná sa o výzvu, ktorá mala byť vyhlásená už 

v závere minulého roku, bohužiaľ tá výzva je vypísaná až v týchto dňoch a jedná  

sa o riešenie, ktoré máme. My to voláme konto občana, tzn., aby občan mohol  

v maximálnej možnej miere komunikovať s úradom, dostať sa k informáciám, ktoré 

potrebuje a svojim spôsobom sme vedeli obísť otázku tzv. elektronického občianskeho 

preukazu. Čiže to nadväzuje na tie výkony, ktoré sme robili a to si mnohí občania všimli, 

že v rámci výmerov za odpad a daň z nehnuteľnosti boli vlastné kódy, keď sa vedeli 

autorizovať a toto ten projekt, na ktorý sme my boli pripravení už v závere minulého roku.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ale celkom veľká suma tu je, čiže tie náklady 1 mil. EUR 

+ DPH. Čiže boli by finančné prostriedky, teda tá výška NFP.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Áno, bavíme sa o tejto sume, ale zároveň si treba povedať, že ten projekt 

je nastavený do rôznych modulov, ktoré na seba budú postupne nadväzovať. Aj v rámci 

toho materiálu, ktorý bol k dispozícii sú vytiahnuté tie moduly. Modul správy 

a notifikácií, tzn. tam je ten priestor, aby sme vedeli s občanmi komunikovať v prípade 

krízových náležitostí, vie dostať informáciu, že v schránke má výmer, vie si ho pozrieť. 

Modul doklady, kde bude mať všetky výmery a komunikáciu s mestom a s organizáciami, 

ktoré spadajú pod mesto. Tam bude môcť vidieť napr. aj informácie o zaplatení 

parkovného, cestovného v rámci MHD atď. Potom je tam modul peňaženky a platby.  

To je na to, aby vedel zaplatiť za odpad, za dane, za MHD, ale vedel si zaplatiť aj keď 

ide do ZOO a tam na základe toho čerpať zľavy, ako občan, ktorý má všetko zaplatené. 

Potom je tam modul kalendár, ktorý dáva informácie o tom, že napr. do 31. musí podať 

podklady pre daň z nehnuteľností, ale aj akcie, ktoré sa dejú na území mesta.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Dobre ďakujem pekne. Nech sa páči, pán starosta Ténai. 

 

p. Ténai, starosta MČ Košice – Sever: Ďakujem, pekný deň prajem všetkým. Ja len jedna otázku 

mám. Ja som si ten materiál prečítal, ale nikde som v tom materiály nezachytil slovné 

spojenie mestské časti, mestská časť. To znamená, týka sa to aj MČ alebo len mestských 

organizácií, združení, nejakých firiem a pod.? A budú sa do toho implementovať aj 

nejaké veci z MČ? Bavíme sa napr. o registri obyvateľov, kde by sme potrebovali dať 

nejako dokopy, aby sme zefektívnili výber daní, zavádzame nejaké parkovania, bonusové 

karty, rezidenčné zóny. Takže toto som tam nejako nezachytil v materiály.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ak sa bavíme o registri fyzických osôb, tak toto je samostatný projekt, 

ktorý sa rieši s Ministerstvom vnútra. Tam to ide v inom režime, čo sa týka náležitosti,  

to ú dáta na vstupe, zatiaľ čo tento projekt je skôr na výstupe, čiže smerom ku občanom 

a službám pre občana. Preto sa to volá aj Konto Košičana, resp. občana. Samozrejme  

je to nastavené na tom, že do tých modulov sa môžu následne zapojiť aj MČ a dávať 

podklady, ktoré sa budú ťahať celkovo z mesta. Tie moduly majú nastavené tak,  

že automaticky budú brať aj informácie, ktoré sa dejú na MČ. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne. Chce sa ešte niekto niečo opýtať pána 

riaditeľa? Dobre, uzatváram rozpravu a dávam hlasovať o návrhu na uznesenie: Rada 

starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. Prosím, hlasujme. 

 

 Hlasovanie č. 6 -  za: 15, proti: 0, zdržalo sa: 0 
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p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. Sme 

v poslednom bode, ktorým je:  

 

14. Grantový program na rok 2024-schválenie dotácií úspešným žiadateľom grantovej výzvy. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Jedná sa o alokovanú sumu 116 tis. na Grantový program 

pre žiadateľov uvedených v tabuľovom prehľade. Túto tabuľku ešte nemáme, pretože  

sa to posudzovalo dnes ráno a preto sme to na MR schválili vo verzii odporúča prerokovať 

a následne bude tabuľka doručená v priebehu dneška a bude súčasťou materiálu na MZ. 

Uzatváram rozpravu. Ak sa niekto nehlási, tak uzatváram rozpravu a dávam hlasovať  

o návrhu na uznesenie: Rada starostov odporúča mestskému zastupiteľstvu predložený 

materiál prerokovať podľa predloženého návrhu. Prosím, hlasujme. 

 

 Hlasovanie č. 7 -  za: 15, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené. 

- - - 

 

Bod č. 2 

Rôzne 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Sme v bode Rôzne a o slovo sa hlási pán starosta Krcho, 

nech sa páči. 

 

p. Krcho, starosta MČ Košice – Košická Nová Ves: Ďakujem pekne. Ja by som sa chcel 

informovať, resp. asi to bude aj na zastupiteľstve v septembrovom, problematika 

kontajnerov a zberných dvorov. Skúsenosť je taká tým, že boli zrušené kontajnery 

v rámci MČ a záhradkárskych lokalít, snažíme sa smerovať všetkých ľudí, aby sa naučili 

využívať zberné dvory. Avšak problematika posledných dní je, že sú zberné dvory 

preplnené, ľudí posielajú preč. To je jedná vec, že ako mesto vníma túto situáciu  

a či niečo s tým už robí. Druhá vec, týkajúca sa zberných dvorov je tá komunikácia 

navonok zo strany pracovníkov zberných dvorov k daným občanom, ako reagujú a kam 

ich všade posielajú. Je to vizitka mesta a tam by som odporúčal možno nejaké preškolenie 

s pracovníkmi. A ešte by som sa chcel spýtať, v uplynulom období bola určitá spolupráca, 

medzi mestom a MČ ohľadom zasielania informácií obyvateľstva. Tam bola  

aj tá problematika registra obyvateľov a tu by ma zaujímala problematika dohľadania 

neplatičov odpadov, či má mesto už nejakú štatistiku, či ten výber niečo zmenil,  

či máme nejaké čísla. A posledná vec je, na poslednej RS sme prijali uznesenie, ktoré 

nebolo naplnené, ani neprišla nejaká spätná väzba z mesta a týkalo sa to bodu Stavebné 

úrady – štatistika. Štatistický úrad požaduje od MČ naplňovanie tabuľky, údajov, kde  

MČ tieto údaje nemajú. Malo tam byť stretnutie so stavebným úradom, ako to nastaviť, 

aké informácie budú MČ dostávať. Čiže tu je tá otázka, že čo s tým stretnutím a aký 

postup je následne pripravený? Pretože sme bombardovaní my, ako MČ. Ďakujem.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Predtým, než odovzdám pánovi riaditeľovi slovo, tak čo sa 

týka tých stavebných úradov a štatistiky, samozrejme schválili sme si, že sa máme 

stretnúť niekedy 4. júla, čo nebolo vykonateľné, pretože bolo obdobie dovoleniek. 

Samozrejme, ja som bola v komunikácii aj so Štatistickým úradom a úprimne, im je úplne 

jedno kto tú kompetenciu či MČ alebo mesto budú vykonávať. Následne som 

komunikovala s pánom riaditeľom, ktorému som zaslala všetky tie požiadavky, ktoré 
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Štatistický úrad adresoval na nás. Pre nás je dôležité, aby k tomu zaujalo stanovisko 

mesto, pretože mesto vie, že tieto informácie potrebujeme. A pán riaditeľ bol o tom 

informovaný, aby bolo spoločné stretnutie s nami. My a mesto sa musíme dohodnúť 

a potom tieto informácie sprostredkovať Štatistickému úradu. Tam bol termín niekedy  

do konca júna alebo začiatkom júla, kedy sme mali dodať prvé veci. My sme poslali list 

zo strany MČ, že tieto informácie a túto databázu nedokážeme napĺňať a že prebiehajú 

určité procesy. Takže toto všetko by sme mali spolu s mestom doladiť, povedať si ,  

ktoré informácie áno a ktoré vôbec nie, pretože tie databáza nie sú prepojené. Čo sa týka 

tých zberných dvorov, to máš pravdu. Ja som tiež zachytila túto informáciu ohľadom  

tej komunikácie, ale v tých zberných dvoroch robia zamestnanci KOSIT-u a pán 

z KOSIT-u bol u mňa na rokovaní, ktorému som to tlmočila, že tá komunikácia  

je nešťastná a zlá. Povedali, že to budú riešiť a ospravedlňujú sa. Čo sa týka poriadku 

a čistoty, tak ja si myslím, že je zhoršená v meste. Nech sa páči, pán riaditeľ máte slovo. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Áno, registrujeme 40 % nárast návštevnosti zberných dvorov. 

Intenzívne na tom pracujeme aj s dodávateľom, ktoré tieto zberné dvory obhospodaruje, 

len sa potvrdzuje to naše správne rozhodnutie, ktoré bolo, že v rámci tých opatrení sme 

nepristúpili k uzatvoreniu zberných dvorov tak, ako to pôvodne bolo navrhované. Tým, 

že pri vývoze veľkokapacitných kontajnerov sa musia nakladať podobne kvôli 

bezpečnosti, je problém, keď sú ta návštevníci a museli by byť zberné dvory v ten daný 

čas zatvorené. Takže sme pristúpili na takéto riešenie a teda zberné dvory vyvážajú 

v nočných hodinách. A áno, tak ako bolo pred chvíľou povedané, sú určité nevhodné 

správania zamestnancov, kde sa to snažíme okamžite riešiť s prevádzkovateľom.  

A čo sa týka kapacity, bavíme sa o tom, akým spôsobom rozšíriť kapacity zberných 

dvorov, pretože aj v stratégii hospodárenia s odpadom je uvedené, že by sme mali rozšíriť 

kapacity tak, aby pôvodcovia odpadu mali čo najbližšie k nemu. Takže hľadáme možnosti 

na zvýšenie kapacity, resp. počtu zberných dvorov, nakoľko už existujúce zberné dvory 

nevieme nafúknuť. Takže hľadáme nové miesto, kde b sme mohli zriadiť nový zberný 

dvor. Samozrejme je to zdĺhavý proces, ale začali sme už s vytypovaním vhodného 

miesta. Čo sa týka neplatičov, tak funguje to tak, že podľa toho, ako sú kolegovia 

prerozdelení, tak sa venujú týmto záležitostiam. Majú nastavené, že na základe tých 

podkladov a databáz, ako sme ich poprepájali si ich filtrujú s tým, že zisťujeme, že sú tam 

čiastočné nezrovnalosti práve z toho dôvodu, že je tam veľa občanov, ktorí dlhodobo žijú 

mimo a na základe daňového zákona ho musia vyzvať, aby to preukázal. Ale viem vám 

potom predložiť čísla, keď sa o tom budeme baviť. S kolegami sme sa dohodli, že  

na kvartálnej báze budú dávať vyhodnotenie. Takže koncom septembra, ale my  

to spravíme tak, aby sme to mali skôr. V podstate v júni sa rozbehol celý ten proces  

a to tým, že bolo dokončené rozposielanie a reakcie daňových poplatníkov, ktorí nám 

reagovali, že majú nejaké zmenené na základe výmerov. A čo sa týka tej štatistiky,  

to je presne to, o čo sa bavíme, že končia nám dovolenky a nevieme to spraviť. Ja som 

komunikoval aj so stavebným úradom, ktorému pribudla nová štatistika, ale stará 

stavebnému úradu neubudla. Takže chceli by sme v septembri urobiť stretnutie, aby sme 

si to vysvetlili a dohodli sa. Lebo aj mesto je presne v tej istej situácii, že nemá do tých 

databáz, aby ono vedelo to tam zadávať. Takže pribudlo nám niečo bez toho, aby k tomu 

bola spravená či už metodika alebo samotné podklady na zabezpečenie tejto povinnosti.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne pán riaditeľ. Hlási sa pán starosta Babušík. 

 

p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Dobrý deň. Ja veľmi privítam, ak by 

sa podaril jeden zberný dvor do okresu Košice III., lebo pán Krcho asi vie, že u nás žiaden 
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nie je a my máme najbližšie Magnezitársku alebo z Furče je to potom na Malú stanicu.  

Ja sa chcem opýtať, lebo som bol nemilo prekvapený informáciou, ktorú som zachytil 

v televízii Markíza, kde pán hovorca informoval, že mesto nevykonalo deratizáciu  

nad 1500 miestach v rámci stojísk a viete, my ako MČ by sme na toto vedeli reagovať, 

keby sme mali túto informáciu. My sme všetci boli v tom, že sa vykonáva.  

Veď aj informácia z marca na stránke mesta Košice je tá, že deratizácia prebieha. Takže 

keby sme túto informáciu mali, tak minimálne my, ako MČ sme vedeli na tú jar začať 

konať, potkany sa premnožili a teraz riešime akútnu situáciu v jednotlivých MČ, kde tieto 

stojiská sú doslova prevŕtané dierami. Ďakujem. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne pán riaditeľ zareaguje.  

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ďakujem veľmi pekne. Jedna základná informácia. Áno, nerozmiestnili 

sa návnady na kontajneroviská práve z toho dôvodu, že aj na základe odborných 

konzultáciách a pod. tieto návnady na kontajneroviskách nie sú efektívne a bežne sa ani 

nerobia v iných mestách. Treba si uvedomiť, že ten technologický postup alebo akým 

spôsobom by sa malo robiť a v minulosti sa to aj takto robilo je, aby sa likvidovali tie 

hniezda alebo tí pôvodcovia, ktorí sú v prípadnej zeleni, resp. v ďalších miestach, kde sa 

nachádzajú. Ak potkan alebo hlodavec príde na to kontajnerovisko, tak nejde tam za tou 

návnadou, ale ide za inými návnadami, ktoré tam sú. Technologický proces jasne hovorí, 

že tie návnady treba dávať následne do nôr a tie zasypávať a pod. Čo si treba ale uvedomiť 

a to je zásadná vec a toto nám potvrdzujú viacerí odborníci, ktorí sa v tejto oblasti hýbu, 

že klimatické zmeny majú dopad aj na tento typ hlodavcov, pretože tým, že máme teplé 

zimy, zmenil sa celý ten kolobeh. Rozmnožovací proces potkanov, resp. hlodavcov  

je celoročný a vidno to aj na tom, kde sa nachádzajú väčšie množstvá tých dier a nôr  

pri tzv. pridomovej zeleni a tu sa začína prejavovať ten neduch, ktorý máme v rámci 

mesta a to je, že veľká časť občanov sa snaží prikrmovať mačky. Výsledok toho je aj ten, 

že tým pádom prikrmujeme aj potkany a reálne si povedzme, nakŕmená mačka sa nebude 

naťahovať s nejakým agresívnym potkanom. V každom prípade mesto v spolupráci  

aj s RÚVZ riešiť túto záležitosť. Bolo povedané, že mesto si nevykonalo svoju povinnosť 

deratizácie, toto jednoznačne odmietam. Súvisí to aj  tým, že  posledných dňoch ste boli 

oslovení aj z pozície mesta, pretože RÚVZ vyzvalo mesto, aby sme preukázali ako bola 

spravená všetkými dotknutými organizáciami deratizácia na území mesta. Mesto 

pripravilo celý zoznam, dostali sme od všetkých MČ, touto cestou sa chcem poďakovať, 

okrem MČ Staré Mesto sme nedostali podklady o tom, či bola vykonaná deratizácia. 

Všetky ostatné MČ poslali a poslali aj všetky oslovené organizácie a tento dokument 

vlastne postupujeme na RÚVZ. Čiže zo strany mesta bola spravená kompletná zákonná 

povinnosť, ktorú máme. Tak, ako bolo povedané, že nielen mesto je ten kto musí vykonať 

deratizáciu. Je to o zodpovednom vykonaní deratizácie na území celého mesta  

so všetkými subjektami.  

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Áno, máme tu vodárne, bytové spoločenstvá, čiže každý 

jeden je zodpovedný. Ale v uplynulých 20.-30. rokov, keď bola nariadená tá jesenná časť 

deratizácie a potom tá jarná, tak to mesto vždy vykonalo a tie deratizačné práce 

a nástrahové staničky som osobne obiehala kontajneroviská s deratizačnou spoločnosťou. 

Každopádne tento stav muselo niečo spôsobiť, možno tie klimatické zmeny, ako hovoríte, 

ale ja si myslím, že aj kuchynský odpad tomu prispel, v tých nádobách to zapácha a je to 

lákadlo pre potkany. My budeme vykonávať 4 vlny deratizačných prác. Aktuálne nám 

pôjde 3. vlna a len pre informáciu, 170 kg potkanov vyzbierali na Jazere. Je to 
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nebezpečné, prenášajú rôzne choroby. Takže musíme to spoločne riešiť, aby to bolo 

v budúcnosti zabezpečené. Nech sa páči, pán starosta Babušík. 

 

p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Faktická poznámka. Pán riaditeľ, 

všetko chápem, len je to zbytočne zase o komunikácii. Keby sme túto informáciu mali, 

tak sa vieme nejakým spôsobom zariadiť, čiže vieme byť tiež nápomocní, tiež nám 

všetkým záleží na MČ, takže fakt len stačilo tú informáciu poskytnúť MČ a vedeli by sme 

si pripraviť či už zmeny rozpočtov. A takto sme museli reagovať na základe reportáže 

v TV. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Ale deratizácia bola vykonaná. Mesto si splnilo všetky svoje povinnosti 

aj vo svojich organizáciách aj na území mesta. Naďalej vykonávame deratizáciu, ktorá  

sa realizuje tak, ako to bolo v minulosti. V prípade, že máme podnet od občanov,  

resp. od MČ alebo od realizátora zberu odpadu, že sa v danej lokalite objavili hlodavce, 

tak následné mestská zeleň rieši v tom danom území tú lokálnu deratizáciu. Tieto veci  

sa dejú priebežne celý rok a takto sa diali aj v minulosti. Jediný rozdiel je, že sa tie 

krabičky nerozmiestnili do kontajnerovísk práve z toho dôvodu, že sú neúčinné. Takáto 

deratizácia kontajnerovísk sa nerobí ani v iných mestách, pretože nie je účinná. Preto,  

ak chceme, aby bola účinná, musíme ísť k tým norám a ku zdroju. 

 

 p. Babušík, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Ja všetkému rozumiem, chápeme,  

že tá vyhláška je vágna, nakoľko hovorí o verejnom priestranstve a nie o konkrétnych 

miestach. A aj v tej reportáži sme sa dozvedeli, že asi ju budú upravovať, aby to bolo 

konkretizované. Ja som vás chcel len poprosiť pán riaditeľ, komunikujme. Nič viac,  

len komunikujme. Toto nie je len o potkanoch, ale aj o iných problémoch, ktoré medzi 

mestom a MČ sú. Ja chápem, že tie vzťahy nie sú najlepšie, ale toto sú zásadné veci. 

Ďakujem. 

 

p. Kovačevičová, predsedníčka RS: Ďakujem pekne. Kolegyne, kolegovia náš program 

dnešného rokovania sa naplnil. Ďakujem za váš čas. Riadne rokovanie RS bude 10.09. 

o 9:00 hod. k materiálom, o ktorých sa bude rokovať na MZ 12.09.  

- - - 
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Záver rokovania 

 

Predsedníčka Rady starostov v Košiciach Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová vyhlásila 

23. (mimoriadne) rokovanie Rady starostov v Košiciach za ukončené. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

 predsedníčka Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa: 27.09.2024 

Zapisovateľka: Mgr. Nastasia Lukáčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

Ing. Michal Krcho...............................................................................podpísal dňa: 29.10.2024 

 

 

Ing. František Ténai, MBA..................................................................podpísal dňa: 29.10.2024 
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